
1. sjednica izvršnog odbora Šahovskog saveza Splitsko-dalmatinske županije u 2018.godini,  

održana je 11.02.2018. u prostorijama restorana Babilon u Splitu, s početkom u 10.30 sati, 

Prisutni članovi izvršnog odbora: Ivica Brkić, Božo Mišković, Vladimir Cvetnić, Ivo Popović, 

Zvonimir Čalija i tajnik Stjepan Gudelj. 

Ilija Knezović odsutan zbog bolesti. 

 

Predsjednik šahovskog saveza županije Splitsko-dalmatinske gosp. Ivica Brkić otvorio je 

sjednicu izvršnog odbora, pozdravio prisutne članove, te konstatirao da izvršni odbor može 

odlučivati i pravovaljano donositi odluke. 

Predsjednik je predložio sljedeći dnevni red: 

 

1) Izvješće sa brzopoteznog prvenstva županije – Božićni Cuger u Splitu 2017.g. 

2) Redovna izvještajna skupština županijskog saveza 

3) Prvenstvo županije i Kup županije Splitsko-dalmatinske za 2018.g. 

4) Prvenstvo hrvatske za kadetkinje i kadete za 2018.g. 

5) Razno 

 

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 

 

 

Ad 1) 

Osvrt na prvenstvo županije SD u ubrzanom šahu – Božićni Cuger 2017.g. iznio je direktor 

turnira Božo Mišković. Što se tiče organizacije, ponašanja igrača i sudaca imao je samo riječi 

pohvale. Naglasio je kako je ovo već peti po redu turnir „Božićni Cuger u Splitu“ te da taj i 

ostale turnire treba njegovati kako bi postali tradicionalni u našoj županiji.  

Stjepan Gudelj je kao jedan od sudaca turnira rekao da je ove godine nastupilo 39 igrača na 

turniru te da bi trebali iduće godine turnir raspisati nešto ranije kako bi igrači mogli uskladiti 

svoje privatne obveze s obzirom da se turnir igra u vrijeme blagdana. Ivica Brkić je predložio 

da bi trebalo ukoliko bude sredstava malo podignuti visinu nagradnog fonda za 2018.g. 

Božo Mišković predložio je da ove godine ŠSŽSD pokrene po mogućnosti još jedan novi 

turnir: Prvenstvo županije za juniore. Ideja je pohvaljena i u načelu prihvaćena. Biti će 

potrebno pronaći prostor i datum za igru dotičnog turnira.  

Izvješće je jednoglasno usvojeno. 

Ad2)  

Potvrđeno je da će se Redovna izvještajna skupština županijskog saveza održati 25.02.2018.g. 

(nedjelja) s početkom u 11h u prostorijama ŠK Mornar u Splitu, Šimićeva 54. 

Dogovoreno je da će se pozivnica na Skupštinu kao i prošle godine, klubovima dostaviti 

elektroničkim putem (e-mailom) koji će uputiti tajnik Stjepan Gudelj. Potvrđeno je da će se 

klubovima uz poziv sa dnevnim redom, dostaviti slijedeći dokumenti: Financijsko izvješće 



ŠSŽSD za 2017.g, Izvještaj o radu ŠSŽSD za 2017.g. kao i Vjerodajnica koju će predstavnici 

klubova ovjeriti i donijeti na skupštinu.  

Predsjednik je izvijestio članove izvršnog odbora, da su osnovani novi šahovski klubovi u 

našoj županiji, Š.K. Knez Mislav iz Podstrane i Š.K. Trilj iz Trilja, a da su u postupku 

osnivanja još dva kluba, Š.K. Sveti Lovre od Ostroga iz Kaštel Lukšića i Š.K. Skalice iz 

Splita.  

Božo Mišković je istaknuo kako je kvalitetan rad izvršnog odbora na čelu sa predsjednikom 

kao i rad ostalih šahovskih djelatnika u našoj županiji napravio kvalitetnu podlogu koja je  

rezultirala proširenjem broja šahovskih klubova u našoj županiji. Božo Mišković je istaknuo 

da je upoznat kako i grad Imotski ima potencijala za osnivanje svog šahovskog kluba te da im 

trebamo izići u susret koliko je to moguće. Članovi izvršnog odbora jednoglasno su podržali 

osnivanje novih klubova i konstatirali da je to jedini ispravni put u promicanju šaha u našoj 

županiji. 

 

Ad3) 

Predsjednik  je istaknuo da  i ove godine imamo isti problem vezano za organizaciju 

pojedinačnog prvenstva ŽSD. Problem je pronaći kvalitetan i dobar prostor u gradu Splitu.  

Prošle godine predsjednik je dogovorio da se prvenstvo županije  odigra u Sveučilištu u 

Splitu, moramo viditi dali još imamo neke kombinacije vezane za prostor za igru ili ćemo 

pokušati dogovoriti i ove godine igranje na kampusu, uglavnom odluku o mjestu igranja 

moramo donijeti što prije, jer nemamo puno vremena za razmišljanje. Napomenuto je da smo 

prošle godine imali pad broja igrača, nastupilo ih je samo 43 na turniru. Božo Mišković se 

osvrnuo i na ostale prostore koji su više nego adekvatni te besplatni ali se ne nalaze unutar 

Splita već su u njihovom predgrađu, npr. Hotel u Solinu ili organizirati prvenstvo u 

Kaštelima. Istaknuo je da je vrijedno razmisliti i o tim rješenjima. 

Odlučeno je da se prvenstvo Splitsko-dalmatinske županije za 2018. godinu održi od  17.03. – 

25.03.2018.g., mjesto igranja bit će potvrđeno u dogledno vrijeme. Što se tiče nagradnog 

fonda, dan je prijedlog da se izvrši korekcija u dijelu nagrada za kadete i juniore. 

Tajnik je zamoljen da prijavi Prvenstvo ŽSD rejting administratoru Sulejmanu Islamoviću. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

Ad4) 

Predsjednik je izvjestio izvršni odbor da je šahovski savez naše županije i ove godine, a to 

znači po šesti put zaredom dobio  organizaciju pojedinačnog prvenstva hrvatske za kadetkinje 

i kadete, koji će se održati u Trogiru u hotelu „Medena“ od 15.06. – 21.06.2018. godine. 

Također, predsjednik Ivica Brkić  osvrnuo se i na ponudu koju je ŠK Brda dao za isto 

natjecanje bez suglasnosti ŠSŽSD. Napomenuo je da se iduću godinu prije slanja ponuda 

HŠS-u sve zainteresirane članice (klubovi) naše županije, obvezno trebaju naći s 

predstavnicima županijskog saveza i dijalogom i dogovorom usuglasiti sve ono što je najbolje 

za šah u našoj županiji, te tako usuglašeni djelovati putem županijskog saveza prema HŠS. 

Predložio je da sve svoje nesuglasice unutar ŽSD klubovi i pojedinci riješe unutar same ŽSD 

te da ne zamaramo HŠS i širu javnost problemima koje možemo i sami riješiti uz razgovor i 

kompromise. Božo Mišković je konstatirao da nismo kao članice u mogućnosti poštivati 

hijerarhiju unutar naše županije, te je zbog toga nemara dogodila  sramota da ispada da 

nepotrebno radimo jedni protiv drugih i to iza leđa, a za što nema nikakve potrebe. Uz to je 

rekao da je dobro da se dogodilo što se dogodilo jer nije bilo trajnih posljedica te da ćemo 



sada nakon što su problemi izišli na vidjelo, svi zajedno raditi na tome da se to više nikad ne 

ponovi. Božo Mišković je naglasio da članovi izvršnog odbora HŠS iz naše županije moraju 

podržavati i glasati isključivo za prijedloge iz svoje županije, pa i onda kad oni možda i nisu 

najbolji, kao i da bez razgovora i zajedničkih ciljeva nama napretka.  

Božo Mišković je rekao da se trudi dati podršku svim događanjima koji se dešavaju unutar 

naše županije, barem da dođe igrati na turnire ako već nije u mogućnosti da pomogne u 

organizaciji ili na neki drugi način. Iznio je činjenicu da su članovi izvršnog odbora 

dopredsjednik HŠS Ivica Brkić i Vladimir Cvetnić glasovali za ponudu Š.K. Brda za 

organizaciju 1-A i 1-B lige u hotelu „Zagreb“ u Duilovu, međutim ta ponuda nažalost nije 

prošla. Također je pohvalio dopredsjednika HŠŠ Ivicu Brkića, šta je uspio i po šesti put da naš 

županijski savez dobije organizaciju pojedinačnog prvenstva hrvatske za kadetkinje i kadete 

za 2018. godinu. Posebno je istaknuo da je žalostan i nesretan zbog ponude Š.K. Brda za 

organizaciju istog tog državnog prvenstva za kadete, a da se prethodno nitko iz Š.K. Brda nije 

konzultirao sa županijskim savezom, te je po njemu ta ponuda bila štetna i nepotrebna, dok je 

ponuda za organizaciju 1-A i 1-B lige bila opravdana i u potpunosti je imala suglasnost 

izvršnog odbora šahovskog saveza ŽSD. 

 

Vladimir Cvetnić  naglasio je da se po njemu ubuduće obvezno treba pripaziti na detalje 

hotela kojima se dodjeljuju visoka državna šahovska natjecanja. Konkretno, hotel koji će 

ugostiti 1A i 1B ligu nema Wi-Fi pristup u sobama te je igračima onemogućeno kvalitetno 

pripremanje za protivnika bez interneta. Internet je dostupan u drugim prostorijama, npr. u 

prostoru za igru i sl.,  ali u sobama za spavanje nema Wi-Fi signala, što je po njemu 

nedopustivo.  

 

 

Ad Razno) 

Božo Mišković je dao prijedlog je da se sastanci izvršnog odbora ubuduće održavaju u 

klubovima naše županije, npr Omišu, Kaštelima, Splitu, te ostalim klubovima. Na taj način bi 

članovi izvršnog odbora bili više u kontaktu s postojećim klubovima te znali za njihove 

probleme ili potencijale koje imaju. Dogovoreno je da će se o tom prijedlogu još raspraviti na 

idućem sastanku izvršnog odbora ŠSŽSD. 

Božo Mišković je napomenuo da je dodjela natjecanja 1A i 1B lige izlobirana od strane ljudi 

koji su van naše županije kako bi se unio razdor i nesuglasica između klubova i članova 

ŠSŽSD te na taj način oslabio rad samog ŠSŽSD. 

Ivica Brkić se osvrnuo na sjednicu HŠS na kojem je bilo glasovanje o kaznama koje su 

prethodno dobili Milan Brigljević, Zlatko Klarić i Siniša Režek. Izvjestio  je da je glasovanje 

bilo podijeljeno na tri mogućnosti; potpuno ukidanje kazni, smanjenje kazni na godinu dana i 

ukidanje kazni i vraćanje postupka stegovnoj komisiji HŠS na ponovno odlučivanje. Rezultati 

glasovanja su bili 16 glasova za smanjenje kazni na godinu dana, 15 glasova za potpuno 

ukidanje kazni, te 6  glasova za obnovu postupka. 

Božo Mišković je istaknuo da izuzetno cijeni rad dopredsjednika HŠS Ivice Brkića kako gore 

u izvršnom odboru HŠS, tako i njegov rad kao predsjednika našeg županijskog saveza,  te 

rekao  da cijeni njegovu sposobnost i kvalitetu kao šahovskog djelatnika, predsjednik je 

kaštelanskog 1-A ligaša, njegov klub se natječe gotovo u svim ligama, u potpunosti zastupa 

interese naše županije i šire regije, i to konstanto dokazuje, kako u  skupštini HŠSa  tako i u 



izvršnom odboru HŠS. Također se gosp. Mišković izjasnio da je on osobno protiv kazni kao 

takvih u načelu te da je podupirao smanjenje, ali nikako i potpuno ukidanje istih. Istaknuo je 

da bi ukidanje kazni značilo da dotični nisu nikada ni bili krivi, što nikako nije istina. 

Ivica Brkić je istaknuo  da je potrebno raditi na svim razinama da se smanje nesuglasice, šta 

više smanje tenzije, da nestanu bez potrebna i neargumentirana prozivanja, jer napetosti i 

prozivanja ne priliče šahistima i neće donijeti ništa dobro. 

 

 

Predsjednik je zaključio sjednicu u 12.15 sati  

Zapisničar: Stjepan Gudelj 

 


